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Two manuscripts in the issue, one by Arbuckle, Pushkar, Chaikelson and
Andres, and the other by Shipp and Branch, are revisions of manuscripts
originally invited for the CJA-Sponsored Symposium on Population
Health, held at the Annual Scientific and Educational Meetings of the
Canadian Association on Gerontology, Quebec, Quebec in October 1996.
The CJA thanks the Division of Aging and Seniors, Health Canada, for
their support of the Symposium and toward the publication of these
manuscripts.
Deux textes de ce numero, le premier de Arbuckle, Pushkar, Chaikelson et
Andres et le second de Shipp et Branch constituent des revisions d'exposes
presentes lors du colloque commandite par la RCV sur la sante de la
population dans le cadre de la Reunion scientifique et educative annuelle
de l'Association canadienne de gerontologie a Quebec (Quebec) en octobre
1996. La RCV remercie la division du vieillissement et des aines de Sante
Canada de son appuie au colloque et a la publication de ces textes.
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